



ADVANCE CONTRACT AWARD NOTICE (ACAN)

Title: COVID-19 and vaccine confidence in Black communities

Solicitation Number: 1000240919

1. The Purpose and Explanation of an ACAN

An Advance Contract Award Notice (ACAN) allows the Public Health Agency of Canada to post a notice for no less than fifteen (15) calendar days, indicating to the supplier community that a goods, services or construction contract will be awarded to a pre-identified contractor. If no other supplier submits, on or before the closing date, a Statement of Capabilities that meets the minimum requirements identified in the ACAN, the Contracting Authority may then proceed to award a contract to the pre-identified contractor.

2. Rights of Suppliers

Suppliers who consider themselves fully qualified and available to provide the services or goods described in this ACAN may submit a Statement of Capabilities demonstrating how they meet the advertised requirement. This Statement of Capabilities must be provided via e-mail only to the contact person identified in Section 12 of the Notice on or before the closing date and time of the Notice. If the Bidder can clearly demonstrate they possess the required capabilities, the requirement will be opened to electronic or traditional bidding processes.

3. Proposed Contractor

University of Ottawa

Interdisciplinary Center for Black Health

120 University private, Ottawa, Ont K1N 6N5

4. Definition of Requirements or Expected Results

The Public Health Agency of Canada (PHAC) requires the services of a Contractor to provide expert advice on the knowledge, attitudes and behaviours of Black Canadians regarding COVID-19 vaccination.

The Contractor must:

- Conduct a mixed longitudinal survey of individuals from Black communities living in Ontario and Quebec;
- Recruit a representative sample of Black communities in Ontario, Quebec, Alberta, Nova Scotia and New Brunswick;
- Produce of a research report for PHAC;
- Develop and implement a knowledge transfer activity program;
- Implement the vaccination campaign in Black communities;
- Produce a series of weekly health promotion materials;
- Organize three conferences during the project; and
- Organize a national conference on vaccination in Black communities in which PHAC will have an opportunity to participate.

5. Minimum Requirements

Any interested supplier must demonstrate by way of a Statement of Capabilities that it meets the following minimum requirements:

- The Contractor must possess a PhD in epidemiology, psychology, statistics, or biostatistics from a recognized post-secondary institution.
- The Contractor must have demonstrated expertise in leading research or epidemiological surveillance activities (including surveys and focus groups) in racialized communities, including Black Communities.
 - Level: lead, director
 - Scope: \leq 800 participants and \leq 2 years of experience within the last 3 years
- The Contractor must have demonstrated expertise in determinants of health linked to Black people in Canada – including biological, social, cultural and environmental determinants.
 - Level: lead, director
 - Scope: \geq 100 peer-reviewed publications on the topic and Scope: \leq 800 participants and \leq 2 years of experience within the last 3 years
- The Contractor must have demonstrated expertise in racial disparities in the provision of health and social services.

- Scope: \geq 100 peer-reviewed publications on the topic and Scope: \leq 800 participants and \leq 2 years of experience within the last 3 years
- The Contractor must have demonstrated experience in developing and leading evidence-based knowledge transfer program and tools in the public health sector.
 - Scope: \leq 1 year of experience within the last 2 years
- The Contractor must have past experience in Research Ethics Board applications.
 - Level: lead, director
 - Scope: \geq 10 projects requiring Research Ethics Board approval and \leq 2 years of experience within the last 3 years

6. Reason for Non-Competitive Award

6.d. Only one person or firm is capable of performing the contract

The University of Ottawa launched Canada's first research Center focused on Black health: Interdisciplinary Center for Black Health (ICBH) which is a center of excellence dedicated to solving these very specific research gaps. The mission of the ICBH is to study the biological, social, economic and cultural factors that contribute to health problems in the Black community, and to work towards addressing those issues

7. Applicable trade Agreements and Justification for Limited Tendering or the Procurement Strategy for Aboriginal Business

This procurement is subject to the following:

Canadian Free Trade Agreement (CFTA)

Canada Korea Free Trade Agreement (CKFTA)

Canada-Chile Free Trade Agreement (CCFTA)

Comprehensive and Progressive Agreement for Trans-Pacific Partnership (CPTPP)

Canada-Colombia Free Trade Agreement

Canada-European Union comprehensive Economic and Trade Agreement (CETA)

Canada-Honduras Free Trade Agreement

Canada-Panama Free Trade Agreement

Canada-Peru Free Trade Agreement

Canada-Ukraine Free Trade Agreement

Canada-United States-Mexico Agreement (CUSMA)

Articles III (8a) and XIII :World Trade Organization Agreement on Government Procurement (WTO-GPA)

8. Ownership of Intellectual Property

There is no Intellectual Property

9. Period of the Proposed Contract

The contract period shall be from date of contract award until March 31 2024.

10. Estimated Value of the Proposed Contract

"The total estimated value of the proposed contract should not exceed \$604,631.00, including travel and living expenses (if applicable), and all applicable taxes."

11. Closing Date and Time

The Closing Date and Time for accepting Statements of Capabilities is May 12 2022 at 2pm EDT

12. Contact Person

All enquiries must be addressed by e-mail to:

Name: Mira Abdillahi
E-Mail: mira.abdillahi2@hc-sc.gc.ca

PRÉAVIS D'ADJUDICATION DE CONTRAT (PAC)

Titre: La COVID-19 et la confiance en la vaccination dans les communautés noires

Numéro de la demande : 1000240919

1. But et explication d'un PAC

Un préavis d'adjudication de contrat (PAC) permet à l'Agence de la santé publique du Canada de publier un avis pendant une période d'au moins quinze (15) jours civils pour informer la collectivité des fournisseurs de son intention de passer un contrat pour des biens, des services ou des travaux de construction à un fournisseur sélectionné d'avance. Si, au plus tard à la date limite, aucun fournisseur n'a présenté un Énoncé de capacités répondant aux exigences minimales précisées dans le PAC, l'Autorité contractante pourra octroyer le contrat au fournisseur pré-identifié.

2. Droits des fournisseurs

Les fournisseurs qui considèrent qu'ils sont pleinement qualifiés et disponibles pour fournir les services ou les biens indiqués dans le PAC peuvent soumettre un Énoncé de capacités dans lequel ils démontrent comment ils satisfont aux exigences minimales annoncées. Cet Énoncé de capacités doit être fourni **uniquement par courrier électronique** à la personne-ressource dont le nom apparaît à l'article 12 du Préavis au plus tard à la date limite du Préavis. Si un fournisseur est en mesure de démontrer qu'il possède les capacités requises, le contrat fera l'objet d'un processus électronique ou traditionnel d'appel d'offres.

3. Fournisseur proposé

Université d'Ottawa

Le Centre Interdisciplinaire sur la santé des Noirs.e.s

120 University Private, Ottawa, Ont K1N 9A7

4. Définition des exigences ou des résultats attendus

L'Agence de la Santé Publique du Canada (ASPC) requiert les services d'un entrepreneur afin de lui fournir des conseils d'experts sur les connaissances, les attitudes et les comportements des Canadiens noirs en ce qui concerne la vaccination contre la COVID-19.

L'entrepreneur doit

- Administrer un sondage fondé sur une conception longitudinale mixte avec des personnes de communautés noires résidant en Ontario et au Québec;
- Recruter un échantillon représentatif de communautés noires en Ontario, au Québec, en Alberta, en Nouvelle-Écosse et au Nouveau-Brunswick.
- Fournir un rapport de recherche pour l'ASPC.
- Élaborer et mettre en œuvre un programme d'activités de transfert de connaissances
- Mettre en œuvre la campagne sur la vaccination dans les communautés noires
- Produire une série de matériel hebdomadaire de promotion de la santé
- Organiser trois conférences au cours du projet; et
- Organiser une conférence nationale sur la vaccination dans les communautés noires à laquelle l'ASPC aura la possibilité de participer.

5. Exigences minimales

Le fournisseur intéressé doit démontrer, grâce à un Énoncé de capacités, qu'il répond aux exigences minimales suivantes :

L'entrepreneur doit :

- posséder un doctorat en épidémiologie, en psychologie, en statistique ou en biostatistique d'un établissement postsecondaire reconnu
- avoir une expertise démontrée dans la direction d'activités de recherche ou de surveillance épidémiologique (y compris des sondages et des groupes de

discussion) dans les communautés racialisées, y compris les communautés noires.

- Niveau : lead, directeur
 - Portée : \leq 800 participants et \leq 2 ans d'expérience au cours des 3 dernières années
- avoir une expertise démontrée dans les déterminants de la santé liés aux Noirs au Canada – y compris les déterminants biologiques, sociaux, culturels et environnementaux.
 - Niveau : lead, directeur
 - Portée : \geq 100 publications évaluées par des pairs sur le sujet et Portée : \leq 800 participants et \leq 2 ans d'expérience au cours des 3 dernières années
- avoir une expertise démontrée en matière de disparités raciales dans la prestation de services sociaux et de santé.
 - Portée : \geq 100 publications évaluées par des pairs sur le sujet et
 - Portée : \leq 800 participants et \leq 2 ans d'expérience au cours des 3 dernières années
- avoir une expérience démontrée dans l'élaboration et la direction de programmes et d'outils de transfert de connaissances fondés sur des données probantes dans le secteur de la santé publique.
 - Portée : \leq 1 an d'expérience au cours des 2 dernières années
- avoir de l'expérience dans les demandes au comité d'éthique de la recherche.
 - Niveau : lead, directeur

- Portée : ≥ 10 projets nécessitant l'approbation du comité d'éthique de la recherche et ≤ 2 ans d'expérience au cours des 3 dernières années

6. Raison de l'adjudication sans mise en concurrence

6d Le marché ne peut être exécuté que par une seule personne ou seule entreprise.

L'Université d'Ottawa a lancé le premier centre de recherche au Canada axé sur la santé des Noirs : le Centre interdisciplinaire pour la santé des Noirs (ICBH), qui est un centre d'excellence dédié à la résolution de ces lacunes de recherche très spécifiques. La mission de l'ICBH est d'étudier les facteurs biologiques, sociaux, économiques et culturels qui contribuent aux problèmes de santé dans la communauté noire et de travailler à résoudre ces problèmes.

7. Accords commerciaux et justification de l'appel d'offres restreint ou Stratégie d'approvisionnement auprès des entreprises autochtones

Cet approvisionnement est assujéti aux accords suivants :

Accord de Libre-Échange Canadien

Accord de Libre-Échange Canada-Corée

Accord de Libre-Échange Canada-Chili

Accord global et Progressiste de Partenariat Trans Pacifique

Accord de Libre-Échange Canada-Colombie

Accord global, Économique et Commercial, entre le Canada et l'Union Européenne

Accord de Libre-Échange Canada-Honduras

Accord de Libre-Échange Canada-Panama

Accord de Libre-Échange Canada-Pérou

Accord de Libre-Échange Canada-Ukraine

Accord Canada-États-Unis-Mexique

Articles III (8a) and XIII de l'Accord de l'Organisation Mondiale du Commerce sur les Marchés Publics

8. Droit à la propriété intellectuelle

La Propriété Intellectuelle n'est pas applicable.

9. Durée du contrat proposé

La période du contrat sera de la date d'attribution du contrat jusqu'au 31 mars 2024.

10. Coût estimatif du contrat proposé

Le montant total estimé pour le contrat proposé ne devrait pas excéder \$604,631.00, incluant les dépenses de déplacements et de subsistance (si applicable) ainsi que toutes les taxes applicables.

11. Date limite et heure de clôture

La date et l'heure de clôture pour accepter les Énoncés de capacités sont le 12 mai 2022 à 14 h, HAE

12. Personne-ressource

Toutes les demandes de renseignements relatives au présent préavis doivent être adressées par courrier électronique à :

Nom : Mira Abdillahi
Adresse électronique : mira.abdillahi2@hc-sc.gc.ca